
 
Vārds Uzvārds:  Ilze Grope 

Darba vieta: 

Rīgas Stradiņa universitāte 
Bērnu Klīniská Universitātes slimnīca 
BGSA 
SIA Vesels bērns 

Specializācija/ 
interesējošā 
nozare: 

Pediatrs 
Bērnu infektologs 

Kāpēc Jūs saskatītu sevi LPA valdē, Jūsu iespējamās idejas un mērķi tajā? 
 Saskatu sevi LPA valdē, jo Padiatru likteņi man ir bijuši un ir svarīgi. 
Esmu pārstāvējusi Latvijas bērnu ārstu  un pacientu intereses vienkāršās un arī ļoti sarežģītās situācijās Veselības 
ministrijā, Ārstu biedrībā, Latvijas Saemā, Tiesībsarga birojā, mēdijos. 
Man ir zināšanas izglītības procesu orgnizēšanā, vadībā, likumdošanas aktu pilnveidē un publiskā komunikācijā, 
vienlaikus, 32 gadu darba pieredze  pediatrijā kā nozarē  un izglītošanā, plašs sadarbības partneru loks visās 
Latvijas ārstniecības iestādēs, kur ārstējas bērni, gan valsts un pašvaldību, gan privātās, gan ģimenes ārstu 
praksēs. 
Man ir idejas, vēlme attīstīt, degsme un PATRIOTISMS, un… Man nav vienalga, kas notiek ar Latvijas bērnu ārstiem! 
Izaugsme nebūs konkrēti manā mērķī, bet gan jaunās komandas kopējā mērķī! 
 
 
 
  
Kādas ir Jūsu intereses, ar ko Jūs varētu nodarboties LPA valdē? 
Pēdējos desmit gadus darbojoties LPA valdē esmu guvusi pieredzi jautājumu risināšanā ar darba devējiem, 
profesionālajām asociācijām, Valsts pārvaldes institūcijām, presi un kolēģiem – labprāt pakāpeniski savas 
zināšanas nodotu jaunākiem kolēģiem.  
Pieredze rāda, ka nozīme jautājumu risināšanā ir labai komunikācijai un plašam sadarbības partneru lokam ne tikai 
Rīgā, bet visos Latvijas reģionos, kas, ņemot vērā pieredzi un darba gadus, man ir.  
Saskatu savas darbības iespējas LPA valdē turpinot darbu pie nozares popularizēšanas, piesaistot studējošos 
specialitātei, strādājot pie rezidentūras Valsts budžeta vietu skaita kāpinájuma pēc nozares darbaspēka 
plānošanas koncepta. Turpinātu darbu darba grupā par pediatra vietu primārajā aprūpē. 
Turpinātu darbu UEMSA Pediatrijas eksāmena ieviešana Latviā un tā atzīšanas kā rezidentūras Valsts 
pārbaudījuma sastāvdaļas. 
Turpinātu darbu pie jaunās un vecākās pediatru paaudzes tuvināšanās un Latvijas Pediatru vēstures 
dokumentēšanas veicināšanas. 
  
Ar ko Jūs lepojāties, kāds ir Jūsu lielākais nopelns? 
Domāju, ka nopelns ir komandai ar kuru kopā strādāju, taču lepojos ar padarītajiem darbiem: 

▪ Atbalsts pediatres I.Rankas grāmatas tapšanā un izdošanā; 
▪ Virkne izglītības materiālu tapšana un publicēšana ( Garais klepus, D vitamīna deficīts, ārstēšana un 

profilakse, Drudzis bērniem un sadzīvē iegūta pneimonija u.c.); 
▪ Baltijas Pediatru kongresu organizēšana un vadība 2015.g. un  2018.g. ; 
▪ Ikgadēju starptautisku zinātnisko konferenču organizācija un vadība “ Children’s Health day”; 
▪ Pasākuma “ Pediatrija cauri gadsimtam” iniciācija un organizēšana (satiekas pediatri seniori ar jauno 

paaudzi Medicīnas vēstures muzejā); 
▪ Visu pēdējo 10 gadu LPA sēžu tematikas izveide, organizēšana, finansējuma un lektoru piesaiste; 
▪ Pasākuma “ Zinošs un drošs” radīšana un vadība; 



▪ Jaunu, talantīgu ārstu piesaiste specialitātei un to atbalsts izglītības, zinātnes un darba ceļos (Mareks 
Marčuks, Poļina Popeiko, Anna Valaine, Inga Ziemele, Reinis Balmaks, Liene Smane, Anna Čirko…. Un vēl 
daudzi citi, kuri šobrīd ir profesori). 

▪ Taču…. Visvairāk es lepojos ar to, ka mīlu savu darbu un cilvēkus!  

Ja kandidējiet atkārtoti, kādi ir Jūsuprāt Jūsu lielākie nopelni līdzšinējā LPA valdes darbā? 
 Mani darbi jau uzskaitīti augstāk. 

 


